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Hi ha hagut ara les primeres 
eleccions municipals des de fa més 
de quaranta anys, que s ’han fet 
totalm ent democràticament, no ha 
dit tal i com es feien en temps d ’en 
Franco, sinó que nosaltres mateixos 
gent de Bescanó, hem anat a posar 
el vot dintre l’urna per tal de dir que 
volem a aquesta gent o aquella altra 
per tal que ens regeixin durant els 
quatre anys vinents.

Els diaris, les revistes, la tele, 
en fi tots els m itjans de comunica
ció actuals, ens han donat tota 
mena d ’ inform ació de la vida i 
m irac les  de ls  nous a lca ldes  i 
regidors elegits pels ajuntaments 
en aquestes passades eleccions 
municipals; però hom no es recorda 
dels que ara han sortit, es a dir, els 
que han deixat el seu càrrec a fi i 
efecte que l’ocupin d ’altres que 
potser ho faran més bé o potser més 
malament. D’això ja se’n parlarà 
dintre els propers quatre anys.

Nosaltres hem volgut fer una 
m ena de co m ia t a LLORENÇ 
TARRENCHS, ex-alcalde del poble, 
per en primer lloc donar-li les gràcies 
per la seva tasca durant aquests 
últim s anys, i en segon lloc fer-li 
unes preguntes per tal de saber-ne 
quelcom d ’ell respecte al càrrec que 
ara acaba de deixar, per veure si el 
deixa amb recança o pel contrari 
pensa: Gràcies a Déu que m’han 
fotut fora. En primer lloc li pre
guntem:

Li sap greu deixar el càrrec?
Doncs no, no em sap greu 

deixar el càrrec perquè durant nou o 
deu anys crec que hi ha temps per 
cansar-se i gastar-se, i per tant crec 
que el més oportú per una persona 
cansada i gastada, es que ho deixi.

Surt de l’Ajuntament amb el 
cap ben alt?

Bé, jo  no sóc qui per jutjar-me; 
ara bé, no solament a mi sinó a tot 
l’equip, ja que un ajuntament no el 
composa solament l’alcalde, es a dir 
tot el consistori que ara ha sortit, 
podríem d ir que surt vestit de blanc.

Ha deixat alguna cosa per fer, 
que li hagués agradat fer-la?

Doncs sí, últimament més que 
agradar-me, sinó com una obligació, 
l’assumpte de l’aigua; però ha estat 
tant darrerament, que ni hi hem 
pogut fer-hi res. Ara bé, de les coses 
que m ’ha sabut greu no fer ha estat 
la zona esportiva, però és clar, degut 
a que va sortir un entrebanc pel mig 
es va haver de deixar.

Debia ésser cosa de milions 
aquest entrebanc...

Sí, l’entrebanc de la compra del 
c inem a que eren 5.500.000 de 
pessetes que es varen haver de 
pagar, i amb això, es clar, s ’hagués 
pogut tirar endavant l’esmentada 
zona esportiva.

Si alguna de les dues candi
datures presentades a Bescanó, li 
hagués demanat per presentar-se de 
nou com alcalde, ho hagués accep
tat?

Bé, doncs modèstia apart, se’m 
va proposar i aquí podriem tornar a 
la primera pregunta que m’has fet, o 
sigui, que una persona gastada i 
cansada és m illor que reposi.

Havia passat moltes males 
estones a l’Ajuntament?

Sí, se’n passen de totes; de 
bones i de dolentes, ja se sap que 
quan s ’accepta un càrrec d ’aquests 
no és un camí de roses, sinó que 
s ’hi ha d ’anar per reso ld re  
problemes.

A causa d’haver estat alcalde, 
ara té alguna persona a la qual no 
saluda, o no el saluden pel carrer?

Bé, en un ajuntament mai es 
poden fer les coses que agradin a 
tothom. A l’A juntament s ’han de fer 
les coses al costat de la llei, 
caminant paral·lel amb la llei, i si hi 
ha algú que no es el seu criteri, 
aquesta persona serà l’enfadada; ho 
sento, però no hi ha cap més 
solució. Jo personalment saludo a 
tothom.

Ha deixat molts de deutes a 
l’Ajuntament?

No, deutes podem dir que cap; 
al contrari, no recordo molt bé, però 
es va d ir ja a l’última assemblea. 
Queda una existència a favor, però 
ara hi ha un préstec de 10.000.000 de 
ptes. que tant com no venceixin els 
term inis no es deute. Crec que el 
saldo favorable tenint en compte el 
que ha entrat últimament, és d ’uns 
2.000.000 i escaig de pessetes.

Pocs Ajuntaments s’hi deuen 
trobar tant bé com el nostre-----

Bé, potser no, però crec que 
s’han de fer les coses tocant de 
peus a terra i mirant pel bé del 
poble.

Vol, per acabar, afegir alguna 
cosa més?

Ja a l ’assem blea em vaig 
acomiadar del poble i l’única cosa 
que dem anaria  a la gen t de 
Bescanó, és que “ POBLE”  s’en fa a 
dintre i a fora de l’ajuntament; però 
no perquè hi hagi uns senyors a 
dintre l’ajuntament aquells ja s’ho 
faran: hi ha de col·laborar tothom. 
Una persona s ’ha d ’assabentar del 
que fan allà, i del que deixen de fer 
per estar al corrent del poble. I estic 
segur, que m olts problemes que es 
presenten ara, si aquestes persones 
n’e s te ss in  assaban tades de la 
m ecàn ica  d ’un a jun tam en t, es 
solucionarien, no hi haurien tants 
problemes, m illo r dit.

En fi, moltes gràcies en nom de 
la revista “LAPILASTRA”, i esperem 
que les coses canviin una mica amb 
aquest nou ajuntament.

Vejam...
PERE MAGRIÀ POU
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